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ARTIKEL 47 VRAGEN 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992, 
6201 BZ  MAASTRICHT 
 
Maastricht, 4 december 2019 
 
 
Betreft: Art. 47 vragen van PvdA inzake visie Smart City. 
 
 
Geacht college, 
 
 
Op 19 juni dit jaar heeft er een kennissessie over Smart City plaatsgevonden. Naast de diverse presentaties 
die gegeven zijn, is er aangegeven dat er eind dit jaar een visie klaar zou liggen. Verder zouden er diverse 
werkateliers gepland worden in derde en vierde kwartaal van 2019. Ook zou de visie – zoals beschreven 
staat in de begroting – nog dit jaar ter besluitvorming aan de raad worden voorgelegd. 
 
Inmiddels is het december en moeten wij concluderen dat er helaas nog steeds geen visie op het gebied 
van Smart City is. Ook de werkateliers hebben nog niet plaatsgevonden. Aangezien het Smart City concept 
veel kansen met zich mee brengt en andere steden inmiddels volop bezig zijn met de uitwerking of zelfs 
uitrol, hebben wij een aantal vragen.  
 
1. Waarom zijn er in Maastricht nog steeds geen stappen gezet op het gebied van Smart City?  
2. Binnen welk termijn verwacht u werkateliers te gaan organiseren? En binnen wat voor termijn verwacht 

u daaropvolgend met een visie te komen?  
3. Verwacht u - ondanks er dit jaar waarschijnlijk geen visie vastgesteld zal worden - in 2020 te kunnen 

starten met het uitvoeringsplan? 
4. Heeft de gemeente sinds de kennissessie al verdere verkenning gedaan op het gebied van Smart City?  
5. Heeft de gemeente al kansen en risico’s binnen de eigen grenzen in kaart gebracht? 
 
 
Namens de PvdA-fractie, 
 
Anita van Ham 
Sjors Smal 
 
 

 


